
Chefteammøde (Chefteammøde)

13-11-2024 15:35 - 17:00

Rådhuset, Boels kontor

Information:Pkt. 1 kl. 15.35-15.50 Hanne Linnemann og Lone Jelle
Pkt. 2 kl. 15.50-16.05 Heidi
Pkt. 3 kl. 16.05-16.20 Otto
Pkt. 4 kl. 16.20-16.35 Otto
Pkt. 5-6 kl. 16.35-16.50
Pkt. 7 kl. 16.50-17.00

Mødedeltagere : Christian Boel, Heidi Have, Jens Bejer Damgaard, Niels
Jørgen Rasmussen, Otto Junge Ohrt, Thune Korsager
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Referat

Punkt 1: Status på beredskab

Chefteamet

• Tager status og de nævnte opmærksomhedspunkter til efterretning
• Drøfter udmelding i organisationen vedr. indkøb
• Beslutter at der arbejdes videre med oplæg til at undersøge hvilken type
tryksårsmadrasser vi skal benytte i MSO.

Følgende undersøges nærmere:

• Om der er mulighed for yderligere batteri-levetid, fodpumpe mm. ift.
tryksårsmadrasser
• Nem adgang via tlf. til C3
• Indkøb – spørge hos 6-byerne. Chefteamet er enige om, at der skal sættes en
ramme når der meldes ud i organisationen.

Punkt 2: Mere personale i ydretimer og øget faglig kvalitet på
plejehjemmene – status og plan

Chefteamet

• Tog status omkring udmøntning af budgetmidlerne til efterretning.

Punkt 3: Udmøntning af budgetforlig vedr. hjernerystelseskoordinator

Chefteamet godkendte

• At der ansættes yderligere en hjernerystelseskoordinator fra år 2025 som følge af
budgetforliget 2025.
• At dialogen med Region Midtjylland om i samarbejde at oprette et
hjernerystelsescenter sker i regi af Aarhusklynge samarbejdet.

Der afsættes ikke særskilte midler til administration – men der afsættes et samlet beløb
på 650.000 kr. Husleje tages særskilt – drøftes med Økonomi.

Obs på et det er vigtigt at få sat gang i opgaven med Regionen.

Punkt 4: Detailbudget på kontinensområdet

Chefteamet drøftede og er positiv indstillet på

• En fast bevilling på en ekstra kontinenssygeplejerske

• At udgiften indgår i den samlede prioritering af detailbudgettet.
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Der kommer en CT-indstilling om at sætte en prøvehandling i gang på plejehjemmene
med at følge udgiften på en model for visitation af bleer.

Detailbudgettet drøftes på CT den 20. november og forvaltningerne kan komme med
ønsker. Boel nævnte herunder ventetider i Borgervelfærd, som et emne.
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